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Geachte raad, 

In deze brief vindt u de antwoorden op de schriftelijke vragen die door de PvdA zijn gesteld op 1 
september 2023. Deze vragen hebben betrekking op het bomenbestand binnen onze 
gemeente, in het kader van de recente storm Poly en de daaropvolgende herstelmaatregelen. 

1. Vanaf welke datum geldt de telling van 20.400 bomen, zoals vermeld op de

website?

Antwoord: Deze informatie is gebaseerd op het collegebesluit van 24 januari 2023, dat in het 
teken staat van de brief aan de raad over de evaluatie van het Groenbeleidsplan voor het jaar 
2022. 

2. Wat wordt bedoeld met 'netto aanplant' in het coalitieakkoord?

Antwoord: Onder 'netto aanplant' wordt het aantal nieuw aangeplante bomen verstaan, 
verminderd met het aantal gekapte bomen. 

3. Hoeveel extra bomen zijn er inmiddels aangeplant als gevolg van het

coalitieakkoord?

Antwoord: In de evaluatie van het Groenbeleidsplan zijn deze aantallen voor het jaar 2022 
weergegeven. Er zijn in 2022 200 extra bomen aangeplant. Over 2023 wordt u geïnformeerd na 
afloop van het jaar/bij de evaluatie over 2023. 

4. Hoeveel bomen zijn er in juli 2023 omgewaaid en hoeveel daarvan zijn dusdanig

beschadigd dat ze verwijderd moeten worden?

Antwoord: Momenteel zijn er 900 bomen verwijderd. Dit is meer dan onze inschatting uit juli, 
zoals we bij de commissie Algemene Zaken op 20 juli hebben medegedeeld. Toen was 
aangegeven dat naast de 500 omgewaaide bomen er nog 200 bomen onherstelbaar 
beschadigd waren. Een nadere inventarisatie zal uitwijzen hoeveel bomen exact verwijderd 
dienen te worden. 
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5. Op welke wijze worden de door de storm gesneuvelde bomen herplant? 

Antwoord: In beginsel zullen alle omgevallen bomen herplant worden. Echter, in bepaalde 
gevallen zoals in plantsoenen, is herplanting niet altijd mogelijk of wenselijk. Een gedetailleerd 
plan van aanpak inclusief de financiële implicaties wordt ter goedkeuring aan u voorgelegd. 
 

6. Worden voor alle omgewaaide en verwijderde bomen nieuwe bomen geplant, 

bovenop het aantal van 500 netto aanplant per jaar? 

Antwoord: Ja, de herplanting van de door de storm omgevallen bomen zal plaatsvinden 
bovenop de geplande netto aanplant van 500 bomen per jaar. 
 

7. Ligt de aanplant van 500 extra bomen per jaar op schema? 

Antwoord: Naast de gesneuvelde bomen door de storm Poly wel. Langs de N203 wordt een 
nieuw bos aangelegd met circa 600 bomen. Hiermee wordt voldaan aan de verwachtingen voor 
2023 en deels voor 2024. 
 

8. Zo nee, wat is daarvan de reden en welke stappen worden ondernomen om de 

extra aanplant, inclusief de compensatie voor de door de storm gesneuvelde 

bomen, alsnog binnen de coalitieperiode te realiseren? 

Antwoord: Op dit moment zijn we bezig met het in kaart brengen van het exacte aantal terug te 
planten bomen en de financiële consequenties hiervan. U zult hierover later dit jaar nader 
worden geïnformeerd. 
 
 
 
 

 
 

 
 
  

  
  
  
 

Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders, 

 
 Mevrouw H.G.M. Bakker  Mevrouw H.C. Heerschop 

secretaris burgemeester 


